
Anteckningar från möte med styrelsen samt 

avelsrådet i  Svenska vita älghundsklubben. 

Arbetsmaterial 

Datum: 2021-08-03 

Tid:  19:30 

Plats:  Teams 

Närvarande: Christina Gevert, Thomas Norberg, , Jimmy Morelius, Carola Jonsson, Jessica 
Lindström, Inga-Berit Lein, Tone Kampevoll, Katarina Eriksson, Freddy Groenlund, Helle 
Christensen. 

 

SÄK s avelskommité bjöd in till möte den 1/8 2021 där diskussion om den dåliga avelsbasen i 

Svensk vit älghund fördes. 

Avelskommitén såg fram emot en förfrågan från styrelsen om att öppna stamboken. 

Ur stadgarna: 

§8 Moment 2 styrelsens åliggande Styrelsen ansvarar för avelsfrågor enl SKK o Säks riktlinjer. 

För SVÄ 

1. Ansökan till SÄK ska diktas ihop till att öppna stamboken för att göra ett antal av 

styrelsen bestämda parningar. 

2. En grupp ska tillsättas att jobba särskilt med detta 

Från SVÄ: Thomas, Christina, Freddy, Katarina 

3. Lista vilka kvalitéer vi är ute efter 

4. Avelsrådet letar efter lämpliga tikar att avla på 3 st (ev fler då vi inte vet intresset hos 

tikägarna) 

  

Frågetecken: Jaktprov blandraserna, exteriörbedömning, utställning, regler för tikägarna, 

bidrag. 

 

Styrelsemöte så fort Thomas pratat med Hans om utformning av ansökan. 
 

 

Vid pennan 

Carola 


